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Zápis z jednání 
 
 

 
Jednání Místní komise Rybárny č. 1/2024 
 

Komise Rybárny 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 19.02.2024 

Olga Horáková - předsedkyně A 

Bohuslav Švanda - místopředseda A 

Marie Prokopová A 

Sylvie Ševčíková A 

Robert Hájek N 

Stanislav Strogan A 

Josef Konvalinka A 

Jan Fuchs A 

Mgr. Edita Buršík Jinková A 

Ing. Zdenka Pecháčková - tajemnice A 

 

Program jednání: 
1) Zahájení 
2) Kontrola úkolů z minulého jednání 
3) Různé  
4) Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise paní Olga Horáková a seznámila přítomné s programem jednání - 
po odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad 2) 
4/1/2023/RY – Komise projednala předloženou cenovou nabídku na ohrazení sběrného místa a 
neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci. Komise požaduje zařadit realizaci ohrazení 
sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží do rozpočtu města v nejbližším možném termínu.  
/Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM: Bereme na vědomí – komise 
vzala na vědomí 

4/2/2023/RY – Komise žádá vyjádření, kdo a proč rozhodl o  pokácení stromu na vstupním ostrůvku do 
Rybáren, který zkrášloval tento vstup. Nebránil ve výhledu a nikoho neohrožoval. Komise dále žádá 
vysadit na jeho místo nový. /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM: : 
Uvedený strom (jilm horský) byl pokácen na základě žádosti města a následném rozhodnutí orgánu 
ochrany přírody o povolení kácení a to z důvodu velmi špatného zdravotního stavu. V předmětném 
rozhodnutí o povolení kácení je v odůvodnění uvedeno, že dřevina je ve stádiu senescence a některé 
z hlavních větví jsou odumřelé. Celá dřevina je silně napadená houbou klanolístkou, která způsobuje 
snižování vitality a křehnutí dřeva. Náhradní výsadba byla orgánem ochrany nařízena (stejně jako je 
tomu u kácení vzrostlých dřevin vždy) a byla provedena na stejné parcele – komise vzala na vědomí 

4/3/2023/RY -  Komise požaduje provádění úklidu místa po vývozu velkoobjemových kontejnerů, kde na 
místě zůstává nepořádek (sklo, hřebíky, apod.) /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, 
Nehlasoval: 0/  – SMM: Děkujeme za podnět, v případě znečištění při svozu velkoobjemných kontejnerů 
bude provedeno – komise vzala na vědomí 

4/4/2023/RY – Po nainstalovaní ochranné sítě u hřiště je stojan na kola nevhodně umístěný (je v cestě 
z výběhu). Komise žádá o posunutí na vhodnější místo. /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 
0, Nehlasoval: 0/  – SMM: Mezi stojany na kola a ochrannou sítí za hřištěm je i v případě opření kol ke 
stojanům zajištěn dostatečně široký průchod. Stojany byly úmyslně umístěny mezi dětské a sportovní 
hřiště poblíž přístupu k oběma hřištím u dřevěné zábrany. Jejich přesun na jiné místo, z výše 
uvedeného důvodu, nebudeme realizovat – komise vzala na vědomí 
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4/5/2023/RY – Komise požaduje vyčištění pouličních lamp v Rybárnách, které jsou značně znečištěny 
hmyzem a tím i snížená intenzita světla. /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 
0/  – SMM: Stav svítidel veřejného osvětlení byl prověřen na místě samém. Značné znečištění, na které 
komise poukazuje, zjištěno nebylo (viz přiložené fotografie).  Tím nevylučujeme, že se v lokalitě mohlo 
vyskytnout znečištěné svítidlo. Pro operativní řešení žádáme komisi, aby v tomto případě specifikovala 
konkrétní svítidlo, případně pro nahlášení znečištěného svítidla byla využita aplikace „Zlepši své město“ 
– komise vzala na vědomí 

4/6/2023/RY -  Komise požaduje výměnu písku v pískovišti na dětském hřišti. /Výsledek hlasování: Pro: 
8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM: Písek bude vyměněn v jarních měsících - komise vzala 
na vědomí 
 
Ad 3) 
1/1/2024/RY – Komise žádá o přehodnocení vyjádření k posunutí stojanu na kola z bezpečnostních 
důvodů (děti při vyběhnutí narážejí do stojanů) /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, 
Nehlasoval: 0/  – SMM 

1/2/2024/RY – Komise požaduje ořezání zeleně na zábradlí Moravního mostu – u vstupu do podchodu a 
dále o údržbu těchto schodů /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM 

1/3/2024/RY -  Komise požaduje zakrytí pískoviště na dětském hřišti z hygienických důvodů (větší 
pohyb psů a koček) /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM  

1/4/2024/RY – Komise poukazuje na špatný stav komunikace konec Luční ulice směrem ke garážím – 
SMM 

1/5/2024/RY – Komise vznáší dotaz, zda by nebylo možné umístění stálého kontejneru na zahradní 
odpad (např. u elektrárny, případně na jiném vhodném místě)  /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, 
Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM 

1/6/2024/RY – Komise požaduje rozšíření cvičebních strojů  o  venkovní posilovací hrazdu 
(workoutovou sestavu) s přispěním finančních prostředků MK /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, 
Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM 

 

Ad 4)  

Předsedkyně poděkovala všem přítomným členům za aktivní účast. Jednání ukončeno v 17.50 hod. 

Příští jednání - duben 2024 

 
 
 
 
Zapsala: Zdenka Pecháčková –  tajemnice komise 
 
Ověřila: Olga Horáková – předsedkyně komise 
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